
Zápis z jednání výboru KCHND  - 12. 03. 2022 - Mladá Boleslav 

Přítomni: pp. P. Hofírek, M. Krinke, J. Krsová, M. Václavík, B. Čelakovská 

Za KK: R. Daňhová, H. Kovalová 

  

1. Kontrola zápisu 

Příprava členské schůze – pozvánky rozeslány. Kontrolní komise (R. Daňhová a H. Kovalová) provede 

prezentaci u vchodu a na základě doloženého členství v klubu vydá přítomným volební lístky. 

Výbor jmenuje B. Čelakovskou  předsedkyní volební komise – připraví představení kandidátů a bude 

zodpovědná za sčítání hlasů. 

Jako předsedkyni mandátové a návrhové komise výbor jmenoval H. Dědičovou. 

Zápisem z jednání je pověřena J. Krsová. 

Poháry pro šampiony, výcvik a nejstarší dogu – zajistil P. Hofírek. 

Výcvikové akce -  informace podala H. Dědičová. Akce probíhají za bohaté účasti a dle plánu. 

Na webových stránkách klubu se objevují zprávy z výcviku  díky panu Švihálkovi. 

Facebook – byl vytvořen nový profil pro Klub chovatelů německých dog z.s. 

Dne 18. 12. 2021 byl A. Kartal požádán o předložení návrhu do konce ledna 2022 – výbor návrh 

neobdržel. 

Na současném profilu uvedeném na facebooku vadí výboru klubu několik skutečností: 

 Není vidět celý znak klubu a část vlajky. 

 Profil veden pod názvem Aleš Acidog. 

 Výbor rozhodl, že tyto stránky nebudou vedeny jako privátní soukromá firma, ale na KCHND. 

Proto žádá o úpravu, pan Kartal může být uveden jen jako správce. 

 Projednáním daných nevyřešených otázek je pověřena J. Krsová. 

Klubové výstavy –  D. Kartalová zaslala konečnou, opravenou, verzi propozic. 

Výstavní výbor nebyl jmenován z důvodu neúčasti D. Kartalové na jednání výboru. 

Nebyly projednány ani připomínky k rozpočtu této akce – např. jak jsou účtovány sponzorské dary, 

uvedena malá částka na finanční náklady pro tři zahraniční rozhodčí apod. 

Ukázka výcviku – zajišťuje H. Dědičová ve třech sekcích – ukázka poslušnosti, obrany a pachových 

prací. 

  

2. Různé 

Odpisy – výbor schválil návrh na odpisy 

tří počítačů -  nepoužitelné u pp. B. Čelakovské, M  Krinkeho a I. Herinkové 

čtečky – H. Kovalové 

laminovačky – B. Čelakovské 

tiskárny – B. Čelakovské 

Návrh na konání setkání delegátů a výstavy Eu DDC – M. Krinke navrhuje požádat EuDDC 

o rezervaci  termínu na rok 2029, kdy bude náš klub slavit 100 let trvání. Místo konání by mělo být 

atraktivní, ale zároveň vyhovující pro jednání, výstavu a ubytování (hlavně delegátů a rozhodčích). 

Vytipováním místa byla pověřena D. Kartalová. 

 

Zapsala: B. Čelakovská 


